

雅姿植萃滋養系列

ARTISTRY

SKIN NUTRITION™



多效美肌防曬霜SPF50+ PA+++++

Multi-defense UV Protect SPF50+ PA+++++

導致肌膚衰老的元兇，除了我們熟悉的陽光外，您亦需要注意現今數碼時代，電子產品釋放的光線對肌膚造成的損害。

雅姿植萃滋養系列多效美肌防曬霜 SPF50+ PA++++ 超越傳統防曬產品，保護您的面部皮膚，免受紫外線和環境侵害。蘊含天然植物成分，配合獨家多重防護混合物，適合日常使用，敏感肌膚也能照顧得到。

舒適、柔滑、輕盈的質地容易在肌膚上推開，並迅速被吸收，水潤不油膩。適合妝前打底，讓肌膚呈現最佳的健康狀態。

Apart from the sun, you also need to be aware of other daily skin-agers of the modern screen-filled world.

The Artistry Skin Nutrition™ Multi-defense UV Protect SPF50+ PA++++ goes beyond ordinary sunscreen and defends your facial skin against UV and environmental aggressors. Packed with natural and plant-derived ingredients, plus our Multi-Filter Blend, it is perfect for daily wear, including for sensitive skin.

The beautiful, silky-light texture glides over skin and absorbs quickly and invisibly. Feels hydrating but never greasy. It primes skin for makeup application, leaves skin looking and feeling its healthy best.



雅姿潔淨標準 ARTISTRY™ CLEAN

- 不含礦物油
No Mineral Oil
- 不含動物衍生成分
Free from animal-derived ingredients
- 不含對羥基苯甲酸酯
No Parabens
- 純素認證
Registered with The Vegan Society
- 不含鄰苯二甲酸酯
No Phthalates



天然植萃防曬力 全方位守護肌膚

Smart Protection for a Screen-filled World



最高廣譜UVA/UVB防護，具有SPF50+ PA++++和多重防禦混合物

Our highest broad-spectrum UVA/UVB protection with SPF50+ PA++++ and Multi-Filter Blend

建立肌膚自身防禦系統，蘊含雅姿植萃滋養預防複合配方，提升肌膚防禦力350%*

Builds skin's own defense system with Artistry Skin Nutrition™ Prevent Complex to boost skin's natural defense system by 350%*

* 玻璃試管測試 In vitro testing

強效抗氧化保護，蘊含多種抗氧化成分，例如紐崔萊石榴萃取物、菊花萃取物及積雪草萃取物

Exceptional antioxidant defense with multiple types of antioxidant ingredients such as Nutrilite-grown Pomegranate, Chrysanthemum Morifolium Flower Extract and Cica Extract

抵禦藍光，蘊含肌肽，提供「全光波」保護，有效阻隔UVA/UVB、藍光和紅外線，在電子產品的世代提供更好的保護

Shields skin from blue light and more. With Carnosine Peptide to provide "Full Light" protection against UVA/UVB, blue light and infrared. Ideal for the endless screentime of modern life

守護健康肌膚的未來，透過多種方式保護肌膚，有助防止衰老跡象，並讓肌膚看起來和感覺更年輕、更健康

Protects a more healthy-looking future by defending skin in multiple ways, it helps prevent future signs of aging and keeps skin looking and feeling younger and healthier for longer

多重防禦混合物

Multi-Filter Blend

提供強效、高廣譜UVA/UVB防護，具有SPF50+ PA++++

Provides high-level, broad-spectrum UVA/UVB protection with SPF50+ PA++++

雅姿植萃滋養預防複合配方

Artistry Skin Nutrition™ Prevent Complex

蘊含3種植物成分，共同構建肌膚自身的防禦系統

A synergistic blend of 3 botanical ingredients that work together to build skin's own defense system

肌肽

Carnosine Peptide

抵抗藍光和紅外線

Fights blue light and infrared

紐崔萊石榴萃取物

Nutrilite-grown Pomegranate

對抗污染並提供卓越的抗氧化保護

Fights pollution and provide extraordinary antioxidant effect

紐崔萊白奇亞籽

Nutrilite-grown White Chia Seed

我們的白奇亞籽於紐崔萊有機農場種植，是大自然中營養最豐富的超級食物之一，有助於滋養和保護皮膚，帶來看得到的健康美麗。紐崔萊的白奇亞籽，從種子到成品，均可一站式追蹤，確保雅姿植萃滋養系列的產品配方純淨、安全、有效。

Our White Chia is grown on a certified-organic Nutrilite farm, one of nature's richest superfoods. Its potent phytonutrients help to visibly nourish and protect skin's healthy beauty. Nutrilite's white chia seeds allow unprecedented "seed-to-skin" traceability - another reason to trust the pure, safe, effective results of Artistry Skin Nutrition™ formulas.

抗氧化成分

Antioxidants

菊花萃取物及積雪草萃取物，提供全天候抗氧化保護

Chrysanthemum morifolia flower extract plus Cica extract for all-day antioxidant protection



產品影片
Product Video

使用方法 HOW TO USE



每日使用，均勻塗抹於面部及頸部。於保濕霜後使用，以完成整個護膚程序。避免眼周肌膚。建議之後使用卸妝及潔面產品，徹底清潔

Apply evenly to face and neck daily. Use after a moisturizer as the last step in skincare. Avoid eye area. It is recommended to use makeup remover and cleanser to cleanse the skin thoroughly.